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初中英语作文--A piano player(我的理想)
　　What do I want to do when I\'m older? Someone wants to be a doctor. Someone wants to be a basketball player because they are good at sport. Someone wants to be a writer and to make the writing. Someone wants to be a teacher because they like teaching children.
　　I like playing the piano and I good at it. So I want to become a piano player. Play the piano is very interesting. And you can learn something of music. Piano can make you like music. A lot of musician and singer are love playing piano.
　　I play the piano when I\'m ten years old. Now I\'m in grand five. I hope when I\'m sixteen years old ， I can become grand eight. I\'ll be harder and harder to practice.
　　Become a piano play is a hard job. But I believe I can do it.
　　>【参考译文】
　　我长大后想做什么?有人想成为一名医生，有人想成为一名篮球运动员，因为他们擅长体育，有人想成为一名作家和写作，有人想成为一名教师，因为他们喜欢教孩子。
　　我喜欢弹钢琴，我很擅长它，所以我想成为一名钢琴演奏家，弹钢琴很有趣，你可以学习一些音乐，钢琴可以让你喜欢音乐，很多音乐家和歌手都喜欢弹钢琴。
　　我十岁时弹钢琴，现在我在大五，我希望当我十六岁，我可以成为盛大的八，我会越来越难实践。
　　钢琴演奏是一项艰苦的工作，但我相信我能做到。
本文档由范文网【dddot.com】收集整理，更多优质范文文档请移步dddot.com站内查找
